

**NOTICE IS HEREBY GIVEN OF A SPECIAL MEETING OF COUNCIL TO BE HELD AT 5801 CAVENDISH BOULEVARD, CÔTE SAINT-LUC ON MONDAY, SEPTEMBER 23, 2013 AT 7:00 P.M.**

---

**AGENDA**

1. Question Period
2. Tender No. C-19-13 - Snow removal on: Category 1- main streets and/or Category 2 - secondary streets and/or Category 3 - dead-ends, sidewalks, bus stops, bus shelters, bicycle paths, public parking lots, small streets, partial streets, evacuation roads, etc (collectively, "Tertiary Sector") for the winter seasons 2013-2014, 2014-2015 and 2015-2016; plus two (2) options for the City: winter seasons 2016-2017 and/or 2017-2018
3. Ratification of Herbanatur expenses incurred
4. Adoption of credit facilities agreement amendment dated August 30, 2013 with the RBC
5. Purchase of two defibrillators
6. By-Law 2419 to be entitled: By-law replacing the fee schedule for the rental and/or use of city facilities and equipment
  - Notice of Motion
  - Resolution to waive the Reading of the By-Law
7. Adjournment of the meeting

---

M<sup>e</sup> Andrea Charon  
Assistant City Clerk

\*\*\*\*\*

**VEUILLEZ PRENDRE AVIS QU'UNE ASSEMBLÉE SPÉCIALE DU CONSEIL SERA TENUE AU 5801 BOULEVARD CAVENDISH, CÔTE SAINT-LUC, LE LUNDI 23 SEPTEMBRE 2013 À 19H**

---

**ORDRE DU JOUR**

1. Période de questions
2. Appel d'offres No : C-19-13 – Déneigement de : Catégorie 1 - artères principales et/ou Catégorie 2 - artères secondaires et/ou Catégorie 3 : culs-de-sacs, trottoirs, arrêts d'autobus, abribus, pistes cyclables, aires de stationnement publics, ruelles, rues partielles, routes d'évacuation, etc. (collectivement, « Secteur tertiaire ») pour les saisons d'hiver 2013-2014, 2014-2015 et 2015-2016; plus deux (2) options pour la Ville: saisons d'hivers 2016-2017 et/ou 2017-2018
3. Ratification des dépenses encourues – Herbanatur
4. Adoption de l'amendement de l'entente relative aux facilités de crédits do 30 aout 2013 avec RBC
5. Achat de deux défibrillateurs
6. Règlement 2419 à être intitulé : Règlement qui remplace la grille tarifaire pour les frais de location et utilisation des installations et équipements de la ville
  - Avis de motion
  - Résolution de dispense de lecture
7. Ajournement de la séance

---

M<sup>e</sup> Andrea Charon  
Greffière-adjointe